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§ 576 

                 
 

Föregående protokoll 
 

Föregående mötes protokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 
______  
    
 
 

                  §  577 
 
 

Fixartjänst 
 
Fredrik Robertsson informerade om fixartjänsten som han innehar. Han har en 
kombinationstjänst, 50% deltidsbrandman och 50% fixartjänst i kommunen. Som 
äldre och/eller funktionshindrad har man möjlighet att anlita Fredrik till att te.x 
sätta upp gardiner, byta glödlampor, bära saker till vind eller källare m.m. I 
dagsläget får man be om hjälp med 5 saker men det kan ändras till mer beroende på 
efterfrågan av tjänsten. I och med att han är brandman också får han ge sig ut när 
det blir larm men då återkommer han alltid till den som han får lämna. 
Fredrik utgår från kommunrehabs lokaler och har telefontid måndagar och 
torsdagar kl: 8-11.  
 
_____ 
 

         
 
§  578 
 
Övriga frågor 
 
Marcus informerar om byggetapp 3 på Dr. Mobergers väg. Ett besök i lokalerna 
planeras till något av pensionärsrådets möten i höst 
 
Monica tar upp hur kommunen hanterar pensionärers ev. bostadstillägg. Undran 
kommer efter en artikel i tidningen Senioren. 
 
Britt informerar att avgiftshandläggaren begär in inkomstunderlag som ligger till 
grund för avgiften inom äldreomsorgen. Har då vederbörande bostadstillägg räknas 
det som en inkomst och läggs till pension m.m. 
 
Synpunkter på de nya lokalerna för dagverksamhet på Dr Mobergers väg kommer 
upp, det är fina lokaler men man saknar gamla ting i te.x dagverksamhet för 
dementa likaså upplevs lokalerna sterila eftersom det är mycket vitt.  
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Demensvården diskuteras och vikten av att ha utbildad personal. Britt redogör för 
svårigheten att få utbildad personal till alla tjänster men att det är kommunens 
ambition att ha utbildad personal. Önskemål att kommunens sjuksköterska som 
ansvarar för demensvården kommer till något av rådets möten. 
 
Man tar upp läkarsituationen på hälsocentralen. Marcus och Britt informerar om 
samarbetet kommunen har med både slutenvården och primärvården. Bl.a har 
primärvården i Högsby påbörjat ett samarbete med Borgholms kommun där man 
har inrättat ett hemsjukhus. Detta innebär att man kan komma ifrån slutenvården 
snabbare. Siffrorna för Högsby kommun när det gäller patienter som ska hem från 
sjukhuset är bland de bästa i landet. Högsby kommun har inte några patienter som 
ligger kvar på sjukhuset efter att de bedömts som färdigbehandlade. 
 
Synpunkter på situationen vid resecentrum. Det finns ingen plats att ta skydd vid 
dåligt väder samt att det parkeras bilar så det inte går att ta sig fram bl.a till den 
sittplats som är anvisad till resenärer som väntar på fortsatt transport. Marcus tar 
med sig frågan och kollar om det går att göra något. 
 
Svårigheter med lokaler när det är lite större samlingar diskuteras. Föreningarna har 
lämnat in dessa synpunkter till kommunen. En fråga som kommer upp är om det är 
möjligt för pensionärsföreningar att hyra te.x Tingssalen.  
 
_____ 
 
 
§  579 
 
Nästa möte 
 
Fredagen den 20/9 2019 kl: 09:00-12:00 
 
_____ 


